
Kraków, 12 kwietnia 2019 r. 

Szanowny Pan 

Prezydent Miasta Poznania 

Jacek Jaśkowiak 

ZAPYTANIE 

w sprawie „strefy płatnego parkowania w ulicy Błażeja” w Poznaniu 

Szanowny Panie Prezydencie, 

zwrócili się do mnie mieszkańcy ulicy Błażeja, postawieni przed faktem dokonanym 

wprowadzenia na terenie ich zamieszkania „strefy płatnego parkowania w ulicy Błażeja” 

(biuro strefy ul. Błażeja 6B, tel. 618220998) bez żadnych konsultacji ani żadnych oficjalnych 

informacji.  

W związku z powyższym zwracam się uprzejmie z prośbą o odpowiedź na następujące 

pytania: 

1. Czy Pan Prezydent posiada informacje na temat „strefy płatnego parkowania w ulicy 

Błażeja”? 

2. Czy jakakolwiek z miejskich jednostek podległych Panu Prezydentowi opiniowała lub 

wydawała decyzje związane ze „strefą płatnego parkowania w ulicy Błażeja”? 

3. Czy wprowadzenie „strefy płatnego parkowania w ulicy Błażeja” bez żadnych 
konsultacji z mieszkańcami, niejako „poza ich plecami” ani też Radą Miasta Poznania 

jest zgodne z prawem? 

4. Czy Pan Prezydent posiada wiedzę na temat sposobu ustalenia Regulaminu oraz 

wysokości stawek za parkowanie w „strefie płatnego parkowania w ulicy Błażeja”? 

 

Z poważaniem 

Paweł Sowa 

Radny Miasta Poznania 

 


